
國立臺灣大學生化科技學系誠徵生物化學領域全英語教學專任教師 

國立臺灣大學生化科技學系誠徵助理教授級 (含) 以上專任教師 1名，擔任生物

化學相關領域及實驗課程之教學及研究，預計自 2023年 8月 1日起聘。應徵者

需具備博士學位，且有博士後研究或教學經歷者尤佳。研究方面，以生物化學之

基礎研究與轉譯應用為主。教學方面，每學年須參與生物化學及實驗等全校性課

程之全英語教學達 4 學分。應徵者請將自薦信 (需註明擬申請之職級，並指定

2018年 8月 1日以後之代表著作 1-3篇)、履歷表、學經歷證明文件影本、教學

計畫書、研究計畫書及 2016年 8月 1日以後之著作電子全文等合併成一個 PDF

檔，於 2022 年 12 月 27 日前寄至本系新聘教師甄選委員會電子信箱

ntubst@ntu.edu.tw (請註明應徵生物化學領域教師)。另請三位推薦者於該期限前

將推薦信寄達上述電子信箱。如有其他問題請直接與本系李昆達主任聯絡 

(ktlee@ntu.edu.tw)。聯絡電話： 02-33662279，傳真： 02-33662271，網址 : 

http://www.bst.ntu.edu.tw。 

 

 

Faculty Position in Biochemistry at the Department of Biochemical Science and 

Technology, National Taiwan University 

The Department of Biochemical Science and Technology, College of Life Science, 

National Taiwan University (Taipei, Taiwan) invites applications for a tenure-track 

Assistant, Associate, or Full Professor position, beginning on August 1, 2023. The 

qualified applicant must hold a PhD degree with research expertise in basic and 

translational biochemical science. Preference will be given to those with postdoctoral 

or teaching experiences. The appointed faculty will be responsible for teaching 

university-wide courses, including but not limited to Biochemistry and Laboratory 

courses, in English for at least four credits in each academic year. The applicant should 

submit a PDF file, consisting of the cover letter (including the applying faculty rank), 

CV, diploma and work experience certificate, teaching plan, research proposal, and 

publication reprints (published after August 1, 2016) to the Recruitment Committee 

(ntubst@ntu.edu.tw). Please designate one to three papers that were published after 

August 1, 2018 as the representative publications for reviewing. Applicants should also 

arrange three letters of recommendation to be sent directly to the Recruitment 

Committee via email (ntubst@ntu.edu.tw) by December  27, 2022. Contact 

information: Prof. Kung-Ta Lee (ktlee@ntu.edu.tw), Department Director and Chair of 

the Recruitment Committee. Tel: +886-2-33662279, Fax: +886-2-33662271, Website: 

http://www.bst.ntu.edu.tw. 
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